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Protokół nr XLIX/2022 

z sesji Rady Gminy Inowłódz, która odbyła się w dniu 28 kwietnia 2022 r. 

w godzinach 1300 – 1540 w Sali Posiedzeń Rady Gminy Inowłódz 

 na Zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 14 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokół. 

 

Udział w sesji wzięli: 

1. Pan Bogdan Kącki – Wójt Gminy Inowłódz; 

2. Pani Renata Dąbrowicz – Sekretarz Gminy Inowłódz; 

3. Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz; 

4. Pani Urszula Wieszkowska – Kierownik Referatu Nieruchomości, Ochrony Środowiska 

i Planowania Przestrzennego; 

5. Pan Kazimierz Grygiel – Kierownik Referatu Organizacyjnego; 

6. Pan Jarosław Jopek – Kierownik Referat Usług Komunalnych; 

7. Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Inowłodzu; 

8. Pan Dariusz Polański – st. bryg. Zastępca Komendanta Powiatowego PSP w Tomaszowie 

Mazowieckim; 

9. Pan dh Jerzy Iskierka – Prezes OSP w Królowej Woli; 

10. Pan dh Tomasz Matusiak w zastępstwie za dh Prezesa Henryka Matusiaka OSP 

w Liciążnej; 

11. Pan dh Tomasz Janas – Prezes OSP w Brzustowie. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XLIX sesji Rady Gminy Inowłódz VIII kadencji. 

2. Stwierdzenie ważności obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XLVIII sesji Rady Gminy Inowłódz. 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Inowłódz za 2021 rok w zakresie: 

a) ochrony przeciwpożarowej - Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej 

w Tomaszowie Mazowieckim, 

b) porządku i bezpieczeństwa publicznego – Komisariat Policji w Czerniewicach. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Inowłódz o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

7. Informacja Wójta Gminy Inowłódz o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

8. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Inowłódz na lata 2022-2028.  

9. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2022.  

10. Rozpatrzenie uchwały w sprawie uznania skargi na działania Wójta Gminy Inowłódz za 

bezzasadną.  

11. Rozpatrzenie uchwały w sprawie przyjęcia "Regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Inowłódz".  

12. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia 

jej przebiegu.  

13. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wprowadzenia programu osłonowego „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na terenie Gminy Inowłódz.  
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14. Przyjęcie sprawozdania z realizacji gminnego programu przeciwdziałania przemocy 

w rodzinie i ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2019 – 2023 za rok 2021. 

15. Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu wspierania rodziny w Gminie Inowłódz na 

lata 2019-2021 oraz z realizacji zadań wynikających z programu za rok 2021. 

16. Informacja z realizacji programu Gminna Karta Dużej Rodziny w 2021 r. 

17. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XLVIII sesji Rady Gminy Inowłódz. 

18. Interpelacje i zapytania. 

19. Wnioski Komisji, wolne wnioski, zapytania i informacje. 

20. Zamknięcie obrad XLIX sesji VIII kadencji Rady Gminy Inowłódz. 

 

 

Ad. 1  

Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz Pan Robert Pawłowski otworzył obrady XLIX sesji VIII 

kadencji i powitał wszystkich obecnych na sali, Panie i Panów sołtysów z Sołectw Gminy 

Inowłódz, zaproszonych gości: st. bryg. Dariusza Polańskiego –Zastępca Komendanta 

Powiatowej PSP w Tomaszowie Mazowieckim, Prezesów Jednostek OSP z Gminy Inowłódz, 

dh Jerzego Iskierkę – dh Prezesa OSP w Królowej Woli, Pana dh Tomasza Matusiaka 

w zastępstwie za dh Prezesa Henryka Matusiaka, dh Tomasza Janasa - Prezesa OSP 

w Brzustowie oraz mieszkańców i internautów, korzystających z bezpośredniej transmisji 

w sieci. Przypomniał zebranym o obowiązujących przepisach z zakresu ochrony danych 

osobowych oraz zaapelował o zachowanie zasad ochrony epidemicznej. 

 

Ad. 2 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził ważność obrad sesji. Nieobecny 

był radny Pan Sławomir Rozwadowski. 

 

Ad. 3 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali porządek obrad wraz z materiałami na 

sesję. Nie złożono żadnych uwag i zgłoszeń. Porządek obrad został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad. 4 

Protokół z obrad XLVIII sesji Rady Gminy Inowłódz został pozytywnie przyjęty przez 13 

radnych, przy 1 wstrzymującym. 

 

Ad. 5 

Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Inowłódz za 2021 rok w zakresie 

a) ochrony przeciwpożarowej - Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej 

w Tomaszowie Mazowieckim, 

St. bryg. Dariusz Polański z-ca Komendanta Powiatowej PSP w Tomaszowie Mazowieckim 

wypowiedział się na temat ochrony przeciwpożarowej. 

Poinformował, że roku 2021 w naszym powiecie odnotowano 2224 zdarzeń: w tym pożary 

oraz miejscowe zagrożenia. Przyczyną pożarów jest nieostrożność osób dorosłych 

w posługiwaniu się ogniem otwartym. Natomiast do miejscowych zagrożeń zalicza się 

nietypowe zachowanie owadów, zwierząt oraz silny wiatr. W likwidowanych zdarzeniach przez 

straż 34 osoby poniosły śmierć a 144 zostały ranne.  

W 2021 r. w poszczególnych gminach, najwięcej zdarzeń 1000 było w Tomaszowie 

Mazowieckim a najmniej w Gminie Budziszewice 44 zdarzenia, w Gminie Inowłódz 115 

zdarzeń (w tym 15 pożarów, 93 miejscowe zagrożenia i 7 fałszywych alarmów. W tych 

zdarzeniach 2 osoby poniosły śmierć i 4 zostały ranne.  
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Wyjazdowość jednostek z terenu Gminy: Królowa Wola wyjeżdżała 56 razy, Inowłódz 55 razy, 

Brzustów 11 razy.  

St. bryg Dariusz Polański poinformował, że od dnia 1 stycznia 2022 r. weszła ustawa 

o ochotniczych strażach pożarnych. Ustawa ta nakazuje bezpłatne szkolenia dla ochotniczych 

straży pożarnych. Na Komendę Powiatową przypada szkolenie podstawowe i szkolenia 

kierowców. Większość szkoleń jest specjalistycznych i organizowane będą przez Komendę 

Wojewódzką Szkolenia odbędą się w połowie czerwca i sierpnia. 

Wypowiedział się również o świadczeniach ratowniczych oraz o rozporządzeniu 

o odszkodowaniach. Powyższa ustawa wskazuje, że strażak ochotnik, który jest przy 

zdarzeniu jest prawnym funkcjonariuszem na służbie i przysługują mu wszelkie prawa 

i obowiązki jak funkcjonariuszowi PSP. 

 

Następnie głos zabrał Wójt Pan Bogdan Kącki. W imieniu społeczności gminnej złożył 

podziękowania druhom, strażakom, przedstawicielowi Komendy Powiatowej, Prezesom, że 

sprawnie, umiejętnie dbają o nasze bezpieczeństwo. Dziękuje Komendzie Powiatowej za 

bardzo dobrą współpracę. Wspomina również o namawianiu i promowaniu służby pożarniczej 

oraz o dowartościowaniu funkcji strażaka ochotnika. 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

b) Porządku i bezpieczeństwa publicznego – Komisariat Policji w Czerniewicach. 

Pan Kazimierz Grygiel Kier. Ref. Organizacyjnego wypowiedział się na temat porządku 

bezpieczeństwa publicznego. Materiały na ww. temat zostały przekazane Urzędowi Gminy 

Inowłódz od Komendanta Komisariatu Policji w Czerniewicach. 

Ilościowe zestawienie obciążenia pracą funkcjonariuszy: postępowania przygotowawcze 

i wszczęte w 2020 r. - 250 (2021 r. – 222), postępowania sprawdzające w 2020 r. – 127 (2021 

r. – 174), czynności wyjaśniające w sprawie wykroczenia – 177 (2021 r. – 481), mandaty karne 

– 163 (2022 r. – 278), interwencje- 2020 r. 3000 (2021 r. – 2000), Niebieskie Karty – 40 (2021 

r. – 26), do prowadzenia osób 58 – 52. 

Sytuacja na terenie Gminy Inowłódz, zestawienie zdarzeń drogowych: 2020 r. liczba 

wypadków 11 (2021 r. – 9 wypadków), zabitych 2020 r.- 1 osoba (2021 r. 0 osób), rannych – 

2020 r.12 (2021 r. – 10 osób), kolizji w 2020 -34 (2021 r. – 47). 

W Gminie Inowłódz przeprowadzono postępowania przygotowawcze dotyczące 46 

przestępstw: 9 wypadków drogowych bez ofiar śmiertelnych, 47 kolizji drogowych, 1 kradzież 

z włamaniem, 5 kradzieży mienia, 1 uszkodzenie mienia, uszkodzenia ciała nie było, 2 

działania związane z przestępstwami narkotykowymi. Łącznie było 417 interwencji policji oraz 

wdrożono Niebieską Kartę w 4 przypadkach, przeprowadzono 107 postępowań w sprawach 

wykroczenia, dotyczy wykroczeń, których sprawcy nie zostali ukarani mandatami karnymi. 

 

Pani Radna Ewa Korzeniewska zabrała głos. Zwróciła się z zapytaniem czy Pan Wójt 

podpisał umowę z Komendą Powiatową Policji dotyczącą dodatkowych dyżurów na 

terenie Gminy Inowłódz. 

Pan Wójt Bogdan Kącki odpowiedział na pytanie Radnej. Co roku Gmina Inowłódz podpisuje 

umowę z KPP na tzw. Służby normatywne ze względu, że jesteśmy terenem turystycznym, 

chcemy zadbać o bezpieczeństwo naszych mieszkańców, gości w okresie letnim, 

wakacyjnym. W związku z czym finansujemy częściowo służby dodatkowe. Chodzi 

o bezpieczeństwo w dni weekendowe, szczególnie w Spale i w Inowłodzu. 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 6 

Informacja Pana Przewodniczącego Rady Gminy Inowłódz o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami.  

Pan Przewodniczący przedstawił korespondencję, która wpłynęła w okresie międzysesyjnym 

do Biura Rady. Jest to informacja – sprawozdanie wykonania budżetu za rok 2021. Informacja 

będzie omawiana na sesji czerwcowej. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w każdy wtorek pełni dyżur w godzinach od 15:30 do 

17:00 w Urzędzie Gminy (także dyżury telefoniczne). Ponadto poinformował również, że odbył 

kilka spotkań. z mieszkańcami, którzy zgłaszali różne uwagi i problemy. Zostały one 

przekazane do Pana Wójta i Referatów Urzędu Gminy Inowłódz 

Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

Ad. 7 

Informacja Wójta Gminy Inowłódz o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, że radni otrzymali powyższą informację wraz z materiałami na 

sesję. Stanowi ona załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Następnie głos zabrał Pan Wójt, który omówił ww. informację. 

Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

Pan Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy w obradach. 

 

Ad. 8 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz 

na lata 2022-2028 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Koch Skarbnik Gminy Inowłódz. 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego 

projektu uchwały głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr XLIX/307/22 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2022. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Koch. 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisja Budżetu, Oświaty, Rolnictwa pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Komisja 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Inowłódz w głosowaniu brało 4 radnych, 2 radnych 

głosowało pozytywnie a 2 wstrzymało się od głosu. 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego 

projektu uchwały głosowało 11 radnych, 2 wstrzymujących. 

Uchwała Nr XLIX/308/22 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 10 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie uznania skargi na działania Wójta Gminy Inowłódz za 

bezzasadną. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Urszula Wieszkowska Kierownik Referatu Nieruchomości. 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego 

projektu uchwały głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr XLIX/309/22 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie przyjęcia "Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Inowłódz" 

Projekt uchwały przedstawił Pan Jarosław Jopek Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej. 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego 

projektu uchwały głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr XLVIII/310/22 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej 

przebiegu. 

Projekt uchwały przedstawiła Pan Jarosław Jopek. 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego 

projektu uchwały głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr XLIX/311/22 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wprowadzenia programu osłonowego „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na terenie Gminy Inowłódz. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Iwona Szczepańska Kierownik GOPS. 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zapytań. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 
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W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego 

projektu uchwały głosowało 12 radnych. 

Uchwała Nr XLIX/312/22 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 14 

Przyjęcie sprawozdania z realizacji gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie 

i ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2019 – 2023 za rok 2021. 

Sprawozdanie przedstawiła Pani Iwona Szczepańska. 

Do powyższego sprawozdania nie zgłoszono uwag ani zapytań. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. 

 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem sprawozdania 

głosowało 12 radnych. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15 

Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu wspierania rodziny w Gminie Inowłódz na lata 

2019-2021 oraz z realizacji zadań wynikających z programu za rok 2021. 

Sprawozdanie przedstawiła Pani Iwona Szczepańska. 

Do powyższego sprawozdania nie zgłoszono uwag ani zapytań. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie. 

 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem sprawozdania 

głosowało 12 radnych. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 16 

Informacja z realizacji programu Gminna Karta Dużej Rodziny w 2021 r. 

Informację przedstawiła Pani Iwona Szczepańska. 

Do powyższej informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań. 

 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem informacji 

głosowało 12 radnych. 

Informacja stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 17 

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XLVIII sesji Rady Gminy Inowłódz 

Pan Przewodniczący poinformował, że powyższą informację radni otrzymali wraz 

z materiałami na sesję. Stanowi ona załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Do powyższej informacji nie zgłoszono uwag. 

 

Ad. 18 

Interpelacje i zapytania 

Radny Pan Marek Leszczyński zwrócił się z zapytaniem na jakim etapie są prace 

związane z modernizacją budynku Szkoły w Liciążnej oraz OSP w Liciążnej. 

Pan Wójt odpowiedział, że w tych dwóch sprawach została przygotowana dokumentacja 

projektowa i uzyskaliśmy pozwolenie na budowę. Czekamy na ogłoszenie konkursu 
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w Regionalnym Programie Operacyjnym, ewentualnie w Programie Rozwoju Obszaru 

Wiejskich, które da nam możliwość ubiegania się o dofinansowanie na realizację zadań. 

Powinny być już ogłoszone, ponieważ perspektywa finansowa już jest w trakcie, ale nie 

posiadamy na razie żadnych informacji z Urzędu Marszałkowskiego o terminach ogłoszenia 

konkursu. 

 

Pani Radna Jolanta Bilska zwróciła się z zapytaniem na jakim etapie jest budowa 

chodnika przy ul. Klasztornej w Inowłodzu. 

Pan Wójt poinformował, że w powyższej sprawie zwrócił się do Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad z prośbą o uzgodnienie zakresu projektu, ponadto wysłaliśmy deklaracje 

współpracy. Jesteśmy po rozmowie i ustaleniu ważnych kwestii z Dyrektorem z Oddziału 

w Łodzi, Oczekujemy na dalsze wytyczne dotyczące projektu. 

 

Radna Pani Mirosława Olas zwróciła się z zapytaniem, czy modernizacja naszej Szkoły 

w Brzustowie została zakończona? 

Pan Wójt odpowiedział, tak prace zostały odebrane, choć są jeszcze drobne rzeczy do 

naprawienia. Kwestie związane ze zmianą przyłącza energetycznego. Są już ustalenia 

z zakładem energetycznym, inne prace zostały zakończone. 

 

Pani Radna Mirosława Olas Zwróciła się również z zapytaniem, dotyczącym budynku po 

mleczarni w Brzustowie. Czy w ostatnich dwóch miesiącach podejmowane były 

działania? 

Pan Wójt odpowiedział, zostało podpisane porozumienie o przekazanie nam tego obiektu. Na 

razie w takim kształcie, jak poprzednio (warunkowo). To pozwoli nam na podjęcie prac 

związanych z opracowaniem projektu. Jest już wniosek w sądzie o zdjęcie ostatniego zapisu 

w Księdze Wieczystej, które mam nadzieję w najbliższych tygodniach, zostanie na posiedzeniu 

sądu wydane postanowienie i będziemy mogli przejąć w całości obiekt bez żadnych warunków. 

Od dziś można przystąpić do prac projektowych związanych z zagospodarowaniem tego 

terenu. 

 

Ad. 19 

Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje. 

 

Radna Pani Monika Drużdż zwróciła się z wnioskiem o naprawę chodnika przy posesji 

nr 21 i 41 we wsi Brzustów. 

Pan Wójt odpowiedział, że jeżeli są to sprawy zgłoszone, a nie zostały wykonane, to na pewno 

przypomnimy, jeśli zgłoszone są po raz pierwszy to wystąpimy z pismem.  

Pani Radna Monika Drużdż zwróciła się z wnioskiem czy Gmina Inowłódz może wystąpić 

z wnioskiem do kolei o postawienie wiaty na przystanku w Brzustowie, ponieważ osoby 

czekające na pociąg nie mają się, gdzie schronić przed warunkami atmosferycznymi np. 

deszczem. 

Pan Wójt odpowiedział, że jeśli są warunki, aby postawić wiaty to wystąpimy z odpowiednim 

wnioskiem do kolei. Poinformował również, że najpierw powinno odbyć się spotkanie 

z przedstawicielami spółki, która zarządza infrastrukturą kolejową, ponieważ pierwszy raz 

spotykamy się z takim przypadkiem o usytuowanie takiego obiektu. 

 

Radna Pani Mirosława Olas zwróciła się z pytaniem czy droga przez Brzustów jest nadal 

powiatowa? 
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Pan Wójt odpowiedział, że droga nadal jest powiatowa. Podpisane zostało wstępne 

porozumienie dotyczące przeprowadzenie procesu inwestycyjnego przez Gminę Inowłódz. 

Trwają ustalenia i rozmowy z Gminą Tomaszów, ponieważ ma to być wspólna inwestycja 

finansowana z Polskiego Ładu. Druga edycja programu jest planowana na drugą połowę tego 

roku. Uzgodnienia w Starostwie Powiatowym polegają na tym, aby w Brzustowie nie powstała 

droga o innym charakterze niż w Sługocicach. Poinformował, że prace remontowe drogi 

z Inowłodza do Brzustowa będą realizowane w najbliższych dniach. 

 

Radna Pani Teresa Kupis przypomniała się swoim wnioskiem, aby uzupełnić drogę 

z Królowej Woli do Spały obok Domu Ludowego. 

Pan Wójt poinformował, że dyspozycje w sprawie uzupełnienia drogi zostały już wydane 

i w najbliższych dniach prace będą realizowane. 

 

Po raz kolejny głos zabrała Radna Pani Teresa Kupis przypomniała o wniosku 

o wyrównanie chodnika w Królowej Woli od posesji nr 11 do 57. 

Pan Wójt poinformował, że do Zarządu Powiatu zostało wysłane pismo w sprawie nierówności 

chodnika. 

 

Ponownie głos zabrała Radna Pani Teresa Kupis z przypomnieniem o zarwanej 

podłodze w Domu Ludowym w Królowej Woli. 

Pan Wójt poinformował, że w związku z tym, że podłoga objęta jest gwarancją wykonawcy, 

dlatego też ewentualne naprawy będą prowadzone po uzgodnieniu z wykonawcą. 

 

Radna Pani Ewa Korzeniewska zwróciła się z wnioskiem o wykonanie przeglądu 

wszystkich tablic informacyjnych w Spale, szczególnie tablicy przedstawiającej historię 

mostu w Spale. 

 

Radny Pan Marek Leszczyński odczytał wnioski, zapytania i informacje z posiedzenia z 

posiedzenia wszystkich Komisji. Następnie wystąpił z zapytaniem, czy mógłby 

poinformować radnych i publiczność o potencjalnej możliwości zorganizowania 

atrakcji turystycznych w Liciążnej eksponatów zgromadzonych przez osobę prywatną. 

Pan Wójt odpowiedział na wniosek Radnego Pana Marka Leszczyńskiego w sprawie 

zorganizowania atrakcji turystycznej w Liciążnej eksponatów zgromadzonych przez osobę 

prywatną. Poinformował, że jeden z mieszkańców wsi w Liciążnej posiada bardzo duży zbiór 

dawnych narzędzi wiejskich. Jesteśmy na etapie poszukiwania odpowiedniego budynku. 

Chciałbym by całe przedsięwzięcie było zrealizowane z programów zewnętrznych. 

 

Pan Wójt przedstawił Panią Monikę Matusiewicz nowego Dyrektora Gminnego Centrum 

Kultury w Inowłodzu. 

Następnie Pan Przewodniczący poprosił Panią dyrektor o krótką prezentację. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 




